
Referat fra Ordinær Generalforsamling i Grundejerforeningen 

Enebærparken, afholdt torsdag d. 16.03.17 
 

 

1) Valg af dirigent og referent 

 Helle (19) blev valgt til dirigent 

 Lena (31) blev valgt til referent 

 Der var 8 fremmødte, udover bestyrelsen 

 

2) Valg af stemmetællere 

 Lone (21) blev valgt 

 Jørgen (11) blev valgt  

 

3) Formandens beretning om det forgangne år 

 Genetablering af græsarealer, på de grønne områder efter tunge maskiner til udtynding og 

fældning af træer. Det blev lidt dyrere at få etableret end forventet. 

 Etableret nyt græsområde mod plejehjemmet 

 Påbud fra kommunen om indskæring af læbæltet mod cykelstien på Vonsildvej 

 Fortovenes forfatning i Enebærparken er kommunens ansvar – Bestyrelsen opfordrer alle 

til at gøre opmærksom på problemet via ”Gi’ et praj” app’en. 

 Fælles affaldsordning. Manglende låse resulterede i overfyldte containere og flere valgte at 

melde sig ud. Der er igen monteret låse. 

 Store sten ved stien mod Brugsens p-plads flyttet, så der ikke er mulighed for 

gennemkørsel på tohjulede med høj hastighed. 

 Nicolaj Ruby udtrådte af bestyrelsen grundet fraflytning. Suppleant Lena Varming (31) 

indtrådte. 

 

4) Fremlæggelse af regnskab og budget samt fastsættelse af kontingent. Bestyrelsen foreslår en 

kontingentstigning fra 1500 kr. til 1600 kr. pr. 01.03.18 

 Regnskabet og budgettet blev gennemgået og efterfølgende godkendt 

 Kontingentstigningen fra 1500 kr. til 1600 kr. blev godkendt 

 

5) Indkomne forslag fra medlemmerne 

 Der var ingen indkomne forslag 

 

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer 

 Henrik Hansen (1) kasserer, udtræder. Ulla Seiding (27) opstillede og blev valgt 

 Lena Varming (31) er på valg og genopstiller. Lena Varming (31) blev genvalgt 

 

7) Valg af suppleanter 

 Lone Dupont (21) blev valgt som 1. suppleant 

 Jørgen Sørensen (11) blev valgt som 2. suppleant 



 

8) Valg af revisor og revisorsuppleant 

 Helle Hansen (19) blev valgt til revisor 

 Jørgen Sørensen (11) blev valgt til revisorsuppleant 

 

9) Eventuelt 

 Knud (156) ville høre om der er mulighed for at forbedre Grundejerforeningens 

muldvarpebekæmpelse, da han oplever det som et stigende problem. Bestyrelsen er 

opmærksom på problemet og er i øjeblikket, ved at undersøge hvilke muligheder der vil 

virke bedst i vores område. Dog gøres der fra Bestyrelsen opmærksom på, at 

muldvarpebekæmpelsen først starter pr. 01.04, da jorden skal have en vis temperatur, 

inden bekæmpelsen kan påbegyndes.  

 Jørgen (11) ville høre om Bestyrelsen havde et samarbejde med byens andre 

Grundejerforeninger omkring at undgå mere tung trafik gennem Vonsild. Der er i øjeblikket 

ikke etableret et samarbejde, men bestyrelsen er åben for en sådan mulighed.  

 Knud (156) spurgte ind til om Grundejerforeningens hjemmeside virker. Bestyrelsen kunne 

oplyse at hjemmesiden fungerer fint. Det er muligt at læse referater, vedtægter mm. 

 Helle (19) gjorde opmærksom på at der 01.04.17 er deadline for at få rettet 

Grundejerforeningens oplysninger i ”Vonsild rundt”. 

 

 

 


